
Rada Miejska w Augustowie 

 

PROTOKÓŁ NR LXXVIII/24  

z obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35  

w dniu 29 lutego 2024 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Wiesław Jeruć 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Julia Klimaszewska 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Adam Wysocki 

21. Piotr Zalewski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Sławomir Sieczkowski- Zastępca Burmistrza, 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

- Goście i Mieszkańcy. 

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 13:00, 

a zakończono o godz. 16:58 tego samego dnia. 



Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej, 

b) wyborów uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027, 

c) wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem 

a węzłem Raczki do standardu drogi ekspresowej, 

d) ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej  

w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej w Augustowie 

e) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy  

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, 

f) przystąpienia Gminy Miasta Augustów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Nasza 

Augustowszczyzna”, 

g) przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców 

Miasta Augustów pn. "Twoja Augustowska Karta", 

h) ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta 

Augustów. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad.  

 

Ad 1. Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /00:00:00/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady LXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie. Przywitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, 

pracowników urzędu miejskiego, gości. Poinformowała, że zgodnie z podpisaną listą obecności 

/zał. nr 1/ w obradach bierze udział 17 radnych. Stwierdziła, że obrady Rady Miejskiej  

w Augustowie są prawomocne. Dodała, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty 

/00:00:00/. 

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad.  

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /00:00:37/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Państwo 

Radni otrzymali porządek obrad /zał. nr 2/ w systemie eSesja. Poinformowała, że wpłynął 

wniosek Burmistrza Miasta Augustowa /zał. nr 3/ o wprowadzenie do porządku obrad 

LXXVIII sesji Rady Miejskiej dodatkowych projektów uchwał. Następnie poprosiła Zastępcę 

Burmistrza Sławomira Sieczkowskiego o przedstawienie wniosku /00:00:37/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza w imieniu Burmistrza Miasta Augustowa 

przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał 

/00:01:01/. 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:02:23/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /00:02:46/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:02:51/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /00:02:57/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku innych wniosków 

do porządku obrad, poddała pod głosowanie wprowadzenie w punkcie 4b projektu uchwały  

w sprawie wyborów uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027 /00:03:01/. 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie wyborów 

uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr 

Zalewski 

NIEOBECNI (4) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad. Następnie poddała pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 4c projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 

przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki do standardu drogi 

ekspresowej /00:04:37/. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki 

do standardu drogi ekspresowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr 

Zalewski 



BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (3) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad. Następnie poddała pod głosowanie wprowadzenie  

do porządku obrad w punkcie 4d projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej  

w Augustowie /00:06:08/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, 

Miętowej i Rucianej w Augustowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr 

Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (3) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad. Następnie poddała pod głosowanie wprowadzenie  

do porządku obrad w punkcie 4e projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata /00:07:21/. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 

3 lata. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena 

Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (3) 

Emilian Al-Khameri, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad. Następnie poddała pod głosowanie cały porządek 

obrad /00:08:18/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie został przyjęty /00:08:58/. 

Ad 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 

Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania /00:09:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza 

Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosiła Zastępcę Burmistrza 

o przedstawienie sprawozdania /00:09:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza przedstawił w imieniu Burmistrza 

sprawozdanie z działalności między sesjami /00:09:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że są obecni 

przedstawiciele Wód Polskich. Poprosiła o zabranie głosu Radną Magdalenę Śleszyńską 

/00:14:58/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna zadała pytanie odnośnie remontu śluzy Przewięź 

Kanału Augustowskiego /00:15:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:16:58/. 



Gość UM Augustów /00:17:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:19:47/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /00:19:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:22:54/. 

 

Gość UM Augustów /00:22:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:25:25/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /00:25:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:25:37/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /00:25:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:27:14/. 

 

Gość UM Augustów /00:27:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:28:25/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /00:28:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:29:21/. 

 

Gość UM Augustów /00:29:23/. 

 

Ad 4a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek  

o udostępnienie informacji publicznej. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej /00:29:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej. Następnie poprosiła 

Sekretarz Miasta o zabranie głosu /00:29:51/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej /00:30:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek  

o udostępnienie informacji publicznej /00:33:31/. 

 

Głosowano w sprawie: udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej została 

podjęta /00:34:12/. 

/Uchwała Nr LXXVIII/686/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

Ad 4b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyborów uzupełniających listę 

ławników na kadencję 2024-2027. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyborów 

uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027 /00:34:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyborów 

uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027. Poprosiła Przewodniczącą Zespołu do 

spraw zaopiniowania kandydatów na ławników o przedstawienie opinii Zespołu /00:34:19/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna przedstawiła opinię Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników /00:34:54/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:35:26/. 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /00: 35:30/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie  

z art. 161 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych „Ławników 

do sądów okręgowych oraz do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest 

objęty właściwością tych sądów – w głosowaniu tajnym”. Zgodnie z § 25 ust. 4 Statutu Miasta 

Augustowa głosowanie tajne przeprowadza powołana na sesji spośród Radnych Komisja 

Skrutacyjna. Poprosiła o zgładzenie trzech kandydatur /00:35:37/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna zgłosiła swoją kandydaturę i zwróciła się do osób, które 

ostatnio uczestniczyły w Komisji Skrutacyjnej o ponowne zgłoszenie swojego udziału 

/00:36:25/. 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są inne 

kandydatury do Komisji Skrutacyjnej /00:36:32/. 

Pani Julia Klimaszewska – Radna wyraziła zgodę na udział w Komisji Skrutacyjnej 

/00:36:39/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /00:36:41/. 

Pan Mirosław Chudecki – Radny wyraził zgodę na udział w Komisji Skrutacyjnej /00:36:49/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku sprzeciwu 

poddała pod głosowanie kandydatury do Komisji Skrutacyjnej: Magdalena Śleszyńska, Julia 

Klimaszewska, Mirosław Chudecki /00:36:50/. 

Głosowano w sprawie: powołania Komisji skrutacyjnej w składzie: Magdalena Śleszyńska, 

Julia Klimaszewska, Mirosław Chudecki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena 

Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Komisja 

skrutacyjna została powołana. Poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 

głosowania i przeprowadzenie głosowania. Następnie ogłosiła przerwę w obradach /00:37:48/. 

Przerwa /00:38:05 – 00:46:41/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej /00:46:41/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna przedstawiła zasady głosowania w sprawie wyborów 

uzupełniających listę ławników na kadencję 2024-2027 /zał. nr 5/ Następnie odczytała kolejno, 

według listy obecności, nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny i wrzucali do niej kartę 

do głosowania. Następnie poprosiła o przerwę w celu policzenia głosów /00:46:51/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy 

/00:56:46/. 

Przerwa /00:56:50 – 01:02:08/. 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej  Magdalenie Śleszyńskiej /01:02:08/.  

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna odczytała protokół /zał. nr 6/ Komisji Skrutacyjnej  

z przeprowadzonego głosowania w wyborach uzupełniających listę ławników Sądu  

Rejonowego w Augustowie na kadencję 2024-2027 /01:02:16/. 

/Uchwała Nr LXXVIII/687/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad 4c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 

przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki do standardu drogi 

ekspresowej. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki 

do standardu drogi ekspresowej /01:03:49/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska 

dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki  

do standardu drogi ekspresowej. Następnie poprosiła Zastępcę Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały /01:03:49/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy Białymstokiem 

a węzłem Raczki do standardu drogi ekspresowej /01:04:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /01:06:16/. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska /01:06:22/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:06:48/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /01:06:49/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku dalszych głosów 

w dyskusji, poddała pod głosowanie projekt uchwały /01:07:55/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi 

pomiędzy Białymstokiem a węzłem Raczki do standardu drogi ekspresowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 



Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy odcinka drogi pomiędzy 

Białymstokiem a węzłem Raczki do standardu drogi ekspresowej została podjęta /01:08:28/. 

/Uchwała nr LXXVIII/688/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad 4d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej  

w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej 

i Rucianej w Augustowie  /01:08:34/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej  

i Rucianej w Augustowie. Następnie poprosiła Zastępcę Burmistrza o przedstawienie projektu 

uchwały /01:08:34/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie  

ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej w Augustowie /01:08:50/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /01:10:15/. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:10:18/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:10:33/. 

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

/01:10:38/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:10:43/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:10:45/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:12:47/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /01:12:50/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:13:12/. 



Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:13:14/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:13:49/. 

Pan Emilian Al-Khameri - Radny /01:13:53/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:16:19/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /01:16:21/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:16:29/. 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /01:16:31/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku dalszych głosów 

w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały /01:17:48/. 

Głosowano w sprawie: ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji 

towarzyszącej w rejonie ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej i inwestycji towarzyszącej w rejonie 

ul. Ziołowej, Miętowej i Rucianej w Augustowie została podjęta /01:19:07/. 

/Uchwała nr LXXVIII/689/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad 4e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 

3 lata /01:19:15/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  



na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Następnie poprosiła Zastępcę Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały /01:19:15/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały /01:19:35/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /01:22:42/. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /01:22:46/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:22:56/. 

Gość UM Augustów /01:23:14/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:24:17/. 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /01:24:20/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:24:34/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /01:24:35/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:25:19/. 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /01:25:24/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku dalszych głosów 

w dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie /01:25:39/. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów 

dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Wiesław 

Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów dzierżawy na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata została podjęta. Następnie ogłosiła 15 minut przerwy /01:26:27/. 

/Uchwała nr LXXVIII/690/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Przerwa /01:26:39 – 01:45:32/. 

 

Ad 4f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Nasza Augustowszczyzna”. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Miasta Augustów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Nasza 

Augustowszczyzna” /01:45:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Następnie poinformowała, że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Nasza Augustowszczyzna”. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

o przedstawienie opinii Komisji  /01:45:32/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Rozwoju poinformował, że Komisja Rozwoju 

na posiedzeniu w dniu 12 lutego 2024 r. zapoznała się z projektem uchwały. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  

6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 glosie wstrzymującym się /01:46:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:47:05/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /01:47:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /01:49:43/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:49:48/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:51:05/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:51:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:51:46/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /01:52:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:52:08/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /01:52:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:53:04/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /01:53:37/. 

 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:56:03/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /01:56:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:57:13/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /01:57:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:58:32/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /01:58:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:58:57/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /01:59:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:59:06/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /01:59:08/. 

 

Radny /01:59:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /01:59:22/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /01:59:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:00:13/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /02:00:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:01:06/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /02:01:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:02:56/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /02:03:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:04:25/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /02:06:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:06:12/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /02:06:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:07:20/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /02:07:58/. 

 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wobec braku dalszych zgłoszeń 

w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały /02:08:19/. 

 

Głosowano w sprawie: przystąpienia Gminy Miasta Augustów do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Nasza Augustowszczyzna”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Julia Klimaszewska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Dobrowolska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Augustów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Nasza Augustowszczyzna” została podjęta /02:10:43/. 

/Uchwała nr LXXVIII/691/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu./ 

 

Ad 4g. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań 

zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców Miasta Augustów pn. "Twoja 

Augustowska Karta". 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców Miasta Augustów 

pn. "Twoja Augustowska Karta" /02:10:52/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców Miasta Augustów  

pn. "Twoja Augustowska Karta". Poprosiła Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej  

o przedstawienie opinii Komisji /02:10:52/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na 

posiedzeniu w dniu 26 lutego 2024 r. zapoznała się z projektem uchwały. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  

7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 glosie wstrzymującym się /02:11:21/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o omówienie projektu 

uchwały /02:11:45/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /02:11:52/. 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały /02:12:01/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /02:21:10/. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:21:26/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /02:22:20/. 

Pan Piotr Zalewski – Radny /02:22:24/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:23:47/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:23:58/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:25:46/. 

Pan Marek Sznejder – Radny /02:25:51/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:27:18/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:27:21/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:28:47/. 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna zgłosiła wniosek formalny/02:28:52/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę /02:31:13/. 

Przerwa /02:31:27 – 02:40:07/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie 

/02:40:07/. 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny poinformowała, że zgłoszony wniosek formalny nie jest 

merytoryczny, przez co nie może zostać przegłosowany /02:40:35/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:41:28/. 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna wycofała wniosek formalny /02:41:34/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:41:44/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:41:58/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:42:01/. 

Pan Mirosław Chudecki – Radna /02:42:10/. 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:43:43/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /02:43:47/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:44:45/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:44:49/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:45:50/. 

Pan Piotr Zalewski – Radny /02:45:55/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:46:52/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:47:02/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:47:59/. 

Głosy z sali /02:48:24/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:48:27/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:49:24/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:49:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:49:45/. 

Głos z sali /02:49:51/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:49:52/. 

Głos z sali /02:50:23/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:50:24/. 

Głos z sali /02:50:39/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:50:40/. 

Głosy z sali /02:51:21/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:51:22/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:52:38/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:54:53/. 

Głos z sali /02:55:08/. 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:55:09/. 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /02:55:17/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /02:56:26/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /02:56:29/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /03:00:39/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz /03:00:45/. 

Głos z sali /03:07:50/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz /03:07:53/. 

Głos z sali /03:08:20/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:08:22/. 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz /03:08:24/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:10:38/. 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /03:10:43/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:11:19/. 

Pan Marek Sznejder – Radny /03:11:25/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:13:08/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /03:13:12/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:15:58/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /03:16:01/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:16:08/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /03:16:17/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:17:00/. 

Pan Piotr Zalewski – Radny zgłosił wniosek formalny/03:17:07/. 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /03:18:06/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /03:18:17/. 



Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut 

przerwy /03:19:25/. 

 

Przerwa /03:19:31 – 03:30:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie  

po przerwie /03:30:44/. 

 

Pan Piotr Zalewski – Radny /03:31:24/. 

Głosy z sali /03:31:35/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek formalny /03:31:56/. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego Radnego Piotra Zalewskiego o wprowadzenie 

zmiany zapisu w paragrafie 6 punkt 1 Programu „Twoja Augustowska Karta” na: Twoją 

Augustowską Kartę wydaje się na czas nieokreślony. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Piotr Zalewski 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek nie 

przeszedł. Następnie wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia 

mieszkańców Miasta Augustów pn. "Twoja Augustowska Karta" /03:33:16/. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków 

życia mieszkańców Miasta Augustów pn. "Twoja Augustowska Karta".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 



Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia 

mieszkańców Miasta Augustów pn. "Twoja Augustowska Karta" została podjęta /03:34:22/. 

/Uchwała nr LXXVIII/692/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu./ 

 

Ad 4h. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia 

cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów 

/03:35:07/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. Poprosiła 

Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /03:35:07/. 

Głos z sali /03:35:33/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /03:35:37/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /03:35:45/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /03:35:46/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /03:35:58/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /03:36:02/. 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na 

posiedzeniu w dniu 26 lutego 2024 r. zapoznała się z projektem uchwały. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  

8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/03:36:08/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o omówienie projektu 

uchwały /03:36:33/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały /03:36:39/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /03:41:04/. 

W dyskusji wzięli udział: 



Pani Aleksandra Maria Sigillewska - Radna zgłosiła wniosek formalny/03:41:09/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /03:43:06/. 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /03:43:18/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy 

/03:44:00/. 

Przerwa /03:44:09 – 03:53:05/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła posiedzenie po 

przerwie. Następnie poddała pod głosowanie wniosek formalny /03:53:05/. 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego Pani Aleksandry Marii Sigillewskiej o zmienę w 

paragrafie 1 punkt 1, poprzez dodanie ustępu e ) bilet weekendowy normalny 10,00 zł, i ustępu 

f) bilet weekendowy ulgowy 5,00zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Piotr Zalewski 

PRZECIW (3) 

Mirosław Chudecki, Dariusz Ostapowicz, Mieczysław Szczerbakow 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Alicja Dobrowolska, Julia Klimaszewska, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

formalny przeszedł. Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały z przegłosowaną 

zmianą /03:54:26/. 

Głosowano w sprawie: ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 

na terenie Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 



Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki, Piotr Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała  

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie 

Miasta Augustów została podjęta /03:55:36/. 

/Uchwała nr LXXVIII/693/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu./ 

 

Ad 5. Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /03:55:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom  

/03:55:47/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /03:58:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:01:04/. 

 

Pan Piotr Zalewski – Radny /04:01:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:02:40/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /04:02:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:05:18/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /04:05:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:05:23/. 

Głos z sali /04:05:28/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:05:29/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /04:05:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:08:24/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:08:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:08:40/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /04:08:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:09:18/. 



Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /04:09:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:09:39/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /04:09:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:10:09/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:10:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:10:18/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /04:10:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:11:41/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /04:11:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:11:46/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /04:12:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:18:53/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /04:18:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:23:09/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /04:23:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:24:48/. 

 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /04:24:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:27:59/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /04:28:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:30:17/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /04:30:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:31:35/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /04:32:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:32:52/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:32:57/.  

 



Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:33:36/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /04:33:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:33:49/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /04:33:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:34:47/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:34:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:36:09/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:36:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:37:05/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /04:37:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:39:36/. 

 

Gość UM /04:39:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:44:52/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /04:47:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /04:47:20/. 

 

Ad 6. Zamknięcie obrad.  

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zakończeniu obrad /04:47:51/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady LXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie /04:47:51/. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Anna Rogalewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 


